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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, Környezetvédelmi és Sport 
Bizottságának 2019. december 10-én, kedden 07 óra 30 perckor kezdődő rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Lehoczky István   bizottsági elnök 
 Benedek Éva   bizottsági tag 7.50-től 
 Elischer Imre   bizottsági tag 
 Lévainé Apagyi Erika  bizottsági tag 
 Tóth Péter    bizottsági tag 
 Szabó Sándor   bizottsági tag 
 Szabó István   polgármester 
 Lévai Dávid   alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Csapó Károly   Őrbottyáni Csapatok SE 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
Igazolatlanul távol: Sipos Judit    bizottsági tag 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 

 
1. A képviselő-testület 2020. évi munkaterve 
2. Egyebek 

 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Szeretettel köszöntöm a megjelenteket a Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottság ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, 
határozatképes. Sipos Judit és Benedek Éva nem jelezték távolmaradásukat. Jegyzőkönyv 
hitelesítőnek felkérem Elischer Imre bizottsági tagot, aki elfogadja az kérem, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv 
hitelesítőről, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 7/2019. (XII. 10.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2019. december 10-én, 
kedden 07 óra 30 perckor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv 
hitelesítőjének Elischer Imre bizottsági tagot választja. 
 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 
 

Lehoczky István a bizottság elnöke: A napirendekkel kapcsolatban van valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincs, aki a napirendeket elfogadja, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 



 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet 
a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 8/2019. (XII. 10.) 
határozata a napirendi pontokról 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint elfogadta: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 
1. A képviselő-testület 2020. évi munkaterve 
2. Egyebek 

 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  a bizottság elnöke 
 

 
1. napirendi pont: A képviselő-testület 2020. évi munkaterve 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Mindenki megkapta az előterjesztést. Összefoglalva röviden, 
2020-ra 10 testületi ülés van betervezve minden hónap utolsó szerdájára, kivétel a július és az 
augusztus. A napirendi pontok nagy része meg lett határozva, amiket már tudunk, de ezek ki fognak 
egészülni azokkal a pontokkal, amik akkor majd aktuálisak lesznek. Van valakinek észrevétele az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Szeptember dátumnál a civil szervezetes pályázat 2019 évre van 
kiírva. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Javítjuk 2021 évre. Minden testületi ülés ki fog egészülni napirendi 
pontokkal. Sok olyan napirend lesz ezen felül, aminek nem tudjuk a pontos dátumát.  
 
Lévai Dávid alpolgármester: Én úgy tudom, hogy a főépítésznek van beszámolási kötelezettsége. 
 
Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Testületi ülésre megnézem. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Más észrevétel? Amennyiben nincs, aki a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja a 2020. évi munkatervet, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot: 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 9/2019. 
(XII. 10.) határozata Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-
testületének 2020. évi munkatervéről 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a képviselő-testület 



munkatervét a határozat melléklete szerint a testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő:   2019. december 18. 
Felelős:   a bizottság elnöke 

 
 

Melléklet 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 

9/2019. (XII. 10.) határozatához 
 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének  
2020. évi munkaterve 

 

 
2020. január 29. szerda  
 
A közmeghallgatás és a várospolitikai fórum időpontjának és napirendjének meghatározása  
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
A 2020. évi igazgatási szünet elrendelése  
Előterjesztő: jegyző 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
 

2020. február 26. szerda  
 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2020. évi költségvetése 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság  
 
Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2021-2023. évekre 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság  
 
Polgármesteri Hivatal 2019. évi beszámolója 
Előterjesztő: jegyző 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság, Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
Az alpolgármester és a bizottságok 2019. évi beszámolója  
Előterjesztő: alpolgármester, bizottsági elnökök 
Előterjesztés készítője: alpolgármester, bizottsági elnökök 
Az előterjesztést tárgyalja: alpolgármester beszámolóját valamennyi bizottság, 

      valamennyi bizottság a saját beszámolóját  



 
 

2020. március 25. szerda  
 
A Váci Rendőrkapitányság – Őrbottyáni Rendőrőrs beszámolója a 2019. évről 
Előterjesztő: polgármester  
Előterjesztés készítője: Váci Rendőrkapitányság 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
A Művelődési Ház vezetőjének beszámolója a 2019. évi tevékenységről 
Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 
Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság 
 
A 2020. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása 
Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 
Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 
Az előterjesztést tárgyalja: Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság 
 
A 2020. évi közbeszerzési terv elfogadása 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
Az Őrbottyáni Polgárőr Egyesület tájékoztatója a 2019. évről 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: Egyesület elnöke 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
 

2020. április 29. szerda  
 
Kitüntető címek adományozása 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Előkészítő Bizottság 

 
 
2020. május 27. szerda  
 
Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi gazdálkodásáról 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság 
 
Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2019. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 
Előterjesztő: jegyző 
Előterjesztés készítője: Adócsoport vezetője  



Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
Előterjesztő: Humánügyi Bizottság elnöke 
Előterjesztés készítője: Humánügyi Bizottság elnöke 
Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság 
 
Az Őrbottyáni GAMESZ tájékoztatója a 2019. év és 2020. év I. félév tevékenységéről 
Előterjesztő: GAMESZ igazgató 
Előterjesztés készítője: GAMESZ igazgató 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
 

2020. június 24. szerda  
 
 

2020. szeptember 30. szerda  
 
Bűnmegelőzési koncepció felülvizsgálata 
Előterjesztő: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke 
Előterjesztés készítője: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság  
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
Az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda vezetőjének beszámolója 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: intézményvezető 
Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság 
 
Civil szervezetek támogatása 2021. évre – pályázat kiírása 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
 

2020. október 28. szerda  
 
 

2020. november 25. szerda  
 
Helyi adórendelet felülvizsgálata 
Előterjesztő: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 

 
2020. december 16. szerda  
 
A Képviselő-testület 2021. évi munkatervének előkészítése 
Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság 
 
2021. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása  



Előterjesztő: polgármester 
Előterjesztés készítője: jegyző 
Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
 
 
2. napirendi pont: Egyebek 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van valakinek mondanivalója? 
 
Szabó István polgármester: Tegnap délután az Őrbottyán KSE Egyesület egy félautomata 
defibillátort hozott el nekem és a mai nap folyamán a hivatal épületében lévő biztonsági szolgálatnál 
lesz elhelyezve. Azért itt, mert csak itt lehet 0-24 órában hozzáférni. A honlapon és a Facebookon is 
meg lesz hirdetve, hogy felajánlották a városnak használatra.  
 
Elischer Imre bizottsági tag: Van egy alkalmazás, ami megkönnyíti az újraélesztést. Ebben az 
alkalmazásban dolgozzunk, hogy megjelenjen ez a készülék? 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Valaki tudja majd használni? 
 
Szabó István polgármester: Elmagyarázza a készülék és elvileg könnyen használható. 
 
Elischer Imre bizottsági tag: Ez az alkalmazás úgy működik, hogy ha valaki betelefonál a 
mentősökhöz, hogy valaki infarktust kapott, akkor ezen az alkalmazáson fent vannak az önkéntesek, 
akik jelentkeztek újraéleszteni és az újraélesztőknek megjeleníti, hogy van egy ilyen készülék a 
közelben és megkönnyíti az újraélesztést. Szív City az alkalmazás neve és a mentősök találták ki. 
 
Szabó István polgármester: Rendben, ha van rá lehetőség, akkor tegyük fel. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Láttam Erika elkezdte összeírni  foglalkozásokat a 
táblázatba, abba a táblázatba, amelyben a településen lévő foglalkoztatásokat gyűjtjük össze. Még 
nem véglegesítettük, ha megvan akkor átadjuk a polgármesteri hivatalnak, hogy a honlapra is 
felkerülhessen. A jövőben szeretném elkérni az e-mail cím elérhetőségeiket, hogy meg tudjuk hívni a 
bizottsági ülésekre.  
 
Szabó Sándor bizottsági tag: A várospolitikai fórummal kapcsolatban én nagyon fontosnak és 
hasznosnak tartom az ilyen fajta rendezvényeket. Szorgalmaznám, hogy sűrűbben legyenek ilyen 
fórumok, tudniillik általunk nem feltétlenül látott dolgok kerülnek a felszínre, amivel esetleg nekünk 
tennivalónk lehet. Szeretnék egy pár ötletet megosztani veletek. Az egyik a vízhelyzettel kapcsolatos, 
hogy a gyógyvizeket valamilyen úton-módon hasznosíthatjuk-e. Milyen lehetőségek mutatkoznának, 
ebből lehet esetleg valamit elindítani, hogy valami fejlődés létrejöhessen. A másik, hogy a második 
világháború utáni időszakban megfúrt artézi víz kutak nem működnek. Hasonlóra gondolok ezzel 
kapcsolatban is, hogy feléleszthetők lehetnek-e ezek a kutak. Fontos lehetne egy ilyen alternatív 
megoldás, hogy ha a vezetékes vízhálózatban csőtörés vagy bármi bekövetkezik.  
 
Benedek Éva 07 óra 50 perckor megérkezett a tanácsterembe. 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: Van még egy, amit el szeretnék mondani. Most novemberben nálunk 
egy nagy fenyőfa kivágására került sor. Ennek kapcsán gondoltam arra, hogy a településen 
közterületre fatelepítést javasolnék. Ebben az évben kormányzati pénzekből jutott valamennyi 
településeken a fásításra. A magam részéről 3 db fa ültetéséhez szeretnék hozzájárulni. 
 
Szabó István polgármester: A gyógyvízzel kapcsolatban felajánlotta egy hölgy a segítségét. Az 
artézi kutakkal kapcsolatban kaptam választ már a műszaki és beruházási osztálytól, de ehhez még 
kutató munkára lesz szükség. A fatelepítéssel kapcsolatban kérem nézzetek utána, hogy hol lehet 



ezeket a fákat igényelni. Van egy őrbottyáni lakos, aki kőrisfákat ajánlott fel telepítésre. Az új 
óvodához lehetne a kerítés mentén fákat telepíteni és a Pálos fogadónál is. Nagyon sok olyan fa van 
a közterületen, amit még ki kell vágnunk, mert balesetveszélyesek. Én is támogatom, hogy 
telepítsünk minél több fát a településen. 
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: A Hősök tere eléggé elhasználódott, én régebben javasoltam 
3 féle fa telepítését és akkor a vácrátóti botanikus kerttel egyeztettem és 30 000 Ft-tól 60 000 Ft-ig 
kaptam árajánlatot. Figyelembe kell venni, hogy mikor telepítjük a fákat, azok a fák mekkorára 
nőnek, mert nagyon sok vezetékünk van és az meghatározza hova ültessünk fákat. Jó lehetőség 
lenne erre a sós-árok is, hogy ott akár egy parkot is létrehozhatunk. Van egy látványterv a Hősök tere 
rendezésére, jó lenne ha sikerülne egyszer erre forrást szereznünk. Nézzük a pályázati lehetőségeket. 
 
Szabó Sándor bizottsági tag: A strand környéke erre alkalmas lehet? 
 
Szabó István polgármester: Valamilyen elképzelés alapján telepítenénk a fákat. Az ott élőkkel 
egyeztetve elkezdenénk foglalkozni ezzel a dologgal.  
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Ha gondolkodunk virágosításban, akkor a botanikus kertben 
van olyan mennyiségű virághagyma, ami a komposztálóba kerül bele, ha ezeket a virághagymákat 
meg tudnánk menteni és tudnánk hol kiteleltetni az nagyon hasznos lehetne. Erre akár  önkénteseket 
is szervezhetnénk, és akkor mindenki lelkesen ültetgethetne. 
 
Tóth Péter képviselő: Én helyet tudok biztosítani.  
 
Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esetleg valakinek még mondanivalója? Amennyiben 
nincs akkor köszönöm a jelenlétet az ülést bezárom. 
 
Lehoczky István a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság elnöke megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 08 óra 01 perckor bezárta. 
 
 
 
 
 
 Lehoczky István Elischer Imre 
 bizottsági elnök bizottsági tag 
 jegyzőkönyv hitelesítő 


